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A tervezett változtatásokat a vállalat takarékossági okokkal indokolja, az önkormányzat
nem ért egyet
  Királyhelmec.  

A tervezett változtatásokat a vállalat takarékossági okokkal indokolja, az önkormányzat
nem ért egyet
  Királyhelmec. Információink szerint a közeljövõben bezárja mindkét helyi fiókját a Szlovák
Posta, és új kirendeltséget nyit egy Béke utcai ingatlanban. Nagy Dezsõ polgármester
elmondta, a vállalat errõl a szándékáról a város vezetését levélben tájékoztatta, és egyben
megkérték õt, hogy véleményezze a tervezetet. Az önkormányzat legutolsó ülésén született
határozat értelmében azonban a testület a változtatást nem támogatja. Az indoklás szerint a
posta ©tefánik utcai kirendeltsége – amely a város központjában található – megfelel az
elvárásoknak, hisz az ingatlan kifejezetten erre a célra épült. Körülötte elegendõ parkolóhely áll
rendelkezésre, így semmi sem indokolja a változtatásokat. A Béke utcán viszont már most is
hatalmas a gépjármû- és a gyalogosforgalom, az egyirányú út közelében a komoly
ügyfélforgalmú hivatal zavartalan mûködtetése szinte elképzelhetetlen. 
  A királyhelmeci postahivatalok ügye egyébként nem új keletû probléma, errõl a múlt év
folyamán többször tanácskoztak az érintettek. Már egy júniusi önkormányzati ülésen a posta
képviselõi arról tájékoztatták a testületet, hogy a vállalat rövid idõn belül változtatni szeretne a
királyhelmeci kirendeltségek mûködtetésének rendjén. Akkor indoklásképp elmondták, a
Szlovák Posta száz százalékban állami tulajdonú részvénytársaságként üzemel, így a
mûködési rendjüket is ésszerûsíteniük kell. A költségek csökkentése érdekében Királyhelmecen
csak egyetlen fiókot üzemeltetnének, ehhez akkor a munkaügyi hivatal régi épületében
szerettek volna helyiségeket bérelni. Azt is elmondták, hogy a zavartalan ügyfélfogadáshoz
mindössze egy 200 négyzetméteres bérleményre volna szükségük, a jelenlegi több mint 400
négyzetméteres nagyobbik fiók fenntartása számukra nem gazdaságos. Míg a vállalat az
országban átlagosan 377 koronáért bérel postai célra ingatlanokat, Királyhelmecen ugyanezért
jóval többet kell fizetniük. A képviselõk nagy részét már akkor sem gyõzte meg a vállalat
vezetõinek érvelése. Többen úgy vélték, a jelenlegi állapotokon nem kell változtatni. Mások azt
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nehezményezték, hogy a posta kész tények elé szeretné állítani a testületet, és nem a
konstruktív megoldások keresésére törekszik. Németh István, a REGIO Kft. egyik ügyvezetõ
igazgatója elmondta, a vállalat szándékáról egyelõre hivatalosan nincs tudomása. A kft., amely
a ©tefánik utcai épület jelenlegi tulajdonosa, soha nem zárkózott el a megegyezés elõl. Ehhez
azonban az kellene, hogy a posta is partnerként viselkedjen. Az említett ingatlan 2005. február
15-én került a kft. tulajdonába, az új bérleti szerzõdés tervezetét még február 22-én megküldték
az érintetteknek. A vállalat azonban csak fél év elteltével – 2005. október 31-én – írta azt alá.
Németh István hangsúlyozta, a jelenlegi évi 1050 koronás négyzetméterenkénti árat nem tartja
irreálisnak, ez természetesen már a fenntartási és az üzemeltetési költségeket is tartalmazza. A
tulajdonosok az elõl sem zárkóznak el, hogy a posta a jelenleginél kisebb területet béreljen
tõlük, ám az átépítés költségeit nem hajlandók magukra vállalni. Nagy Dezsõ polgármester
elmondta, a királyhelmeci postahivatalok bezárását õ sem tartja szerencsésnek, hisz így a
majdnem 8 ezer lakos számára csak egyetlen kirendeltség állna rendelkezésre, amelynek
megközelítése sokaknak komoly gondot okozna. Információink szerint a vállalat döntése ellen a
lakosok tiltakozni kívánnak, így hamarosan aláírásgyûjtést kezdeményeznek. 
  LECZO ZOLTÁN 
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